

住宿 Lodging

華嚴寺至金城道場的距離車程為 3 - 4 小時。

法會期間，居士請自行預訂道場推薦的旅館，以方便接送。

The driving distance between Avatamsaka Monastery and Golden DRBA is approximately 3 to 4 hours. During the Dharma assembly, participants can choose to stay at recommended hotels in Golden to ease the arrangement of transportation.

華嚴寺及金城道場地址如下：

Addresses for Avatamsaka Monastery and Golden DRBA are as follows

Avatamsaka Monastery

1009-4th Ave SW
Calgary AB T2P 0K8 Canada
+1(403) 234-0644

Golden DRBA

2571 Mons Road
Golden BC V0A 1H4 Canada
+1(250) 348-2055

交通 Transportation

要求交通接送者，需付車資予司機。只收現金。

倘若選擇非道場推薦的旅館，居士需自行安排交通。

自駕的居士，也需提前向道場報名。

Participants who require transportation are kindly requested to reimburse the driver for fuel expenses. Cash only.

If participants like to stay in hotels that are NOT designated, they are responsible for arranging their own transportation.

Participants who have their own transportation also require to register with the monastery in advance.

車資：

機場到華嚴寺（車程約20-30分鐘）：\$15/人/趟

金城小鎮旅館到金城道場（車程約20-30分鐘）：\$15/人/趟

華嚴寺到金城道場（車程約3-4小時）：\$150/人/趟 或 \$200/車/趟（最多3人）

Fuel reimbursement rates:

Airport to Avatamsaka Monastery (approximately 20-30 minutes): \$15/person/one-way

Golden Town Hotel to Golden DRBA (approximately 20-30 minutes): \$15/person/one-way

Avatamsaka Monastery to Golden DRBA (approximately 3-4 hours): \$150/person/one-way or \$200/car/one-way (max 3 people)

參加法會，需住宿或交通接送服務者，請盡早報名。

點擊此鏈接報名 <https://forms.gle/FcKjPZN1ij4ZdDhU7>，呈交電子報名表後，請電郵通知 Crystal - yaojingcrystal.ding@gmail.com

For those who wish to participate in the Dharma assembly and require lodging or transportation services, please register as soon as possible.

Click on this link to register: <https://forms.gle/FcKjPZN1ij4ZdDhU7>

After submitting the online registration form, please send an email notification to Crystal at yaojingcrystal.ding@gmail.com